
Møteprotokoll 

 

 

Utvalg: Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta 

Møtested: Teams 

Dato: 09.09.2024 

Tidspunkt: 15.00-16.00 

 

 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Nina Kulsland Eriksson Styreleder Porsanger kommune 

Anna Ravna Gaup Nestleder Sametinget – Sámediggi 

Arne Reidar Myrseth Medlem Hammerfest kommune 

Jan-Arvid Arnesen Medlem Troms og Finnmark fylkeskommune 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

   

   

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn   Representerer 

    

 

 

Merknader: 

Anna Ravna Gaup kom 15 min sent til møtet og rakk derfor ikke å være med på 

behandling av sak ST 37/2024. Hun fikk mulighet til å uttale seg til saken, men hadde ikke 

flere tilføyelser til saken.  

 

 

 

Øvrige frammøtte: 

Navn  

Karoline Salmila                                                                                nasjonalparkforvalter 
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Underskrift: 

 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i 

møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 

 

Møteprotokoller signeres av: 

 

 

 

 

Nina Kulsland Eriksson            Jan-Arvid Arnesen 

 

Styreleder                                                                     Styremedlem                                          
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ST 34/2024 Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 09.09.2024  

 

Behandling 

3 styremedlemmer er til stede frem til kl. 15.15. Styret er vedtaksdyktig. 

 

4 styremedlemmer er til stede fra kl. 15.15. Styret er vurdert fortsatt vedtaksdyktig. 

Vedtak 

Najonalparkstyret er beslutningsdyktig under hele av møtet. 

 

 

 

ST 35/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 09.09.2024 

 

Behandling 

Innkalling og saksliste 

 
Saksliste 
 

Utvalgs- 
saksnr. 

Innhold Lukket Arkiv- 
saksnr. 

ST 34/2024 Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet   

ST 35/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste    

ST 36/2024 Valg av underskrivere   

ST 37/2024 XXXX i Stabbursdalen landskapsvernområde Lukket 2024/4822 

RS 8/2024 Orienteringer   

 
 
 
 
Vedtak i sak ST 35/2024 
 
 
Innkalling og endret rekkefølge på saksliste enstemmig godkjent. 
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ST 36/2024 Valg av underskrivere 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 09.09.2024 

 

Behandling 

 

Nina Kulsland Eriksson og Jan-Arvid Arnesen ble foreslått som underskrivere til 

møteprotokollen.  

 

Vedtak i sak ST 36/2024 

Nina Kulsland Eriksson foreslo Nina Kulsland Eriksson og Jan-Arvid Arnesen som 

underskrivere til møteprotokollen. 

 

 

 

ST 37/2024 XXXX i Stabbursdalen landskapsvernområde 

Saksprotokoll i Stabbursdalen nasjonalparkstyre/Rávttošvuomi 

álbmotmeahccestivra/Rautusvuoman kanalistarhaan johtokunta – 09.09.2024 

 

Sak unntatt offentlighet § 24 annet ledd. 

Arkivsak 2024/4822 
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RS 8/2024 Orienteringer 

- Den forvaltningsrettede fagturen 29.-30. august ble gjennomført slik planlagt. Det ble 

tatt hensyn underveis til de få reinsdyra som ble observert under helikopterflyvningen, 

samt et par kongeørner.  

- Forvalter og styreleder orienterer kort om kartleggingen av kjørespor utført 4.-5. 

september 2024. Traseen fra Snekkernes til vernegrensen i vest (mot Okselv) ble 

befart sammen med lokal reindrift som bruker området. Det er laget en 

prioriteringsliste over hvilke områder det skal gjøres tiltak i først, og gjennomført 

oppmålinger for å kunne estimere prisoverslag. Dette er et flerårig prosjekt, hvor man 

planlegger årlige tiltak over 3-4 år. 

- Styret ønsker å innføre praksis om at eventuelle protokolltilførsler skal komme før 

eller under møtet og leveres skriftlig. Dette i tillegg til e-postgodkjenninger som 

utføres før protokoll signeres. 

- Det skal investeres i takstige og bestilles feiing på Ivarstua. Nasjonalparkstyret skal 

gå i dialog med FeFo om å få utført det samme på Rørkulphytta. Det er også 

vedlikeholdsbehov av hyttene, hvor man må vurdere å bytte vinduer på begge hytter. 

- Framdriftsplan for forvaltningsplanen, besøksstrategien og møteplan ble diskutert 

under møtet. Det skal settes opp flere møter for arbeid med planarbeid denne høsten. 

 

Møte slutt kl. 16:10 


